
Föräldrasamråd 11/11–19 
 

Närvarande: 

Jessica Jansson-Skola 

Jenni Ek Andersson-Skola 

Åsa Roccén-Skola 

Jenny Claesson-Förskola 

Martina Lundqvist-Skola 

Maria Sundbäck- 

Emelie Åkerström 

AnnaMaria Toftgård 

Ida Magnusson 

Matilda Claesson 

Elisabeth Blom-Förskola 

Anna Silverudd 

 

1. Organisation 

Ny personal på fritids och inom städ, Cecilia Sandstedt kommer efter jul på 

städ. 

I förskolan har det tillkommit en resurs men även ny fast behörig personal 

kommer att tillsättas. När alla är på plats kommer det att finnas 6 st behöriga. 

 

2. Ekonomi 

Vi tänker smart, vi håller i och tänker efter på ett bra sätt. 

Utbygget flyter på mycket bra, vi ligger före planen och det är bara att tacka 

och buga alla involverade, hantverkare och ideella. 

 

3. Parkering 

En önskan från föräldrarna är att vi kan gå ut ännu en gång med en 

påminnelse om att det är förbjudet att parkera i/på vändzonen. 

 

4. SKA 

Åsa informerade om skolans SKA arbete och dess SMARTA-mål. 

Jenny informerade om förskolans SKA-arbete. 

 

5. Skolan informerade om Elevrådet och förskolan om Barnråd. Kort info om 

övriga råd, matråd och bokklubb. 

. 

 

6. Arbetslördagen 

Frågor och funderingar kring arbetslördagen lyftes. Åsa och Jenny har tankar 

om dagen som de tar vidare. 

 

7. Önskan finns om en struktur kring sommaravslutningar, tårtkalas, höstfest. 



Till nästa möte gör skolan en “lista” på vad vi gör vid våra olika samlingar och 

sedan lämnar vi över den till föräldrar samrådet som sammanställer och gör 

färdigt den. 

 

 

Nästa möte VT-20 

 

 

 

 


